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Abstract (en)
The device has a graphite gliding piece (19) whose one end forms the surface to be lubricated and whose body is maintained in a support (11).
The piece has electrical connection units (20, 21) with a cable (22) for returning the current supplying a vehicle. The support has a lever (12) whose
end (12a) is connected to a chassis of the vehicle and another end is arranged in fork form to grip the body of the piece. The electrical connection
units include a metallic threaded part (20) projecting from rear part of the gliding piece and cooperating with a thimble (21) or fixed to free end of the
cable.

Abstract (fr)
L'invention concerne les dispositifs de lubrification comprenant pour une roue, un patin (19) en graphite dont une extrémité (19a) est conformée à la
forme de la surface à lubrifier (6c) et dont le corps est maintenu dans un support (11), coopérant avec des moyens (23) lui communiquant un effort
plaquant l'extrémité libre en forme (19a) du patin (19) contre la surface à lubrifier. Selon l'invention, dans chaque véhicule le patin en graphite (19)
d'au moins l'un des dispositifs est muni de moyens de connexion électrique (20-21) avec un câble (22) de retour du courant alimentant le véhicule
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